

REVUE BÉNÉDICTINE



Print ISSN: 0035-0893

Online ISSN: 2295-9009



<http://www.brepolsonline.net/loi/rb>

Editor:

Pierre-Maurice Bogaert (Abbaye de Maredsous)

Daniel Misonne (Abbaye de Maredsous)

La *Revue bénédictine* est un périodique scientifique d'histoire et de littérature ecclésiastiques publié depuis 1884 par des moines de l'Abbaye de Maredsous. Elle paraît deux fois par an (juin et décembre) et publie des textes inédits et des études originales, surtout dans les domaines de la patristique, de la liturgie et de l'histoire monastique. La revue comprend aussi des comptes rendus et deux bulletins bibliographiques : le *Bulletin d'histoire bénédictine* (deux fascicules par an, distincts de la revue) et le *Bulletin de la Bible latine*.

The *Revue bénédictine* is an academic journal of ecclesiastical history and literature published since 1884 by the monks of the Abbey of Maredsous. It is released twice a year (June and December) and publishes unedited texts and original studies, mainly in the fields of patristics, liturgics and monastic history. The *Revue bénédictine* also includes book reviews and two bibliographical bulletins: the *Bulletin d'histoire bénédictine* (two issues per year, separate from the *Revue*) and the *Bulletin de la Bible latine*.

Highlights:

- Publishes unedited text and original studies
- Includes a review section
- Comprises two bibliographical bulletins:
 - *Bulletin d'histoire bénédictine*
 - *Bulletin de la Bible latine*
- Released twice a year
- Online archive available

Discipline(s):

Church History, Patristic Studies, Monasticism, Religious Life

Language(s):

French - English - German

Other journals of interest:

Journal of Medieval Monastic Studies
Revue Mabillon
Revue d'histoire ecclésiastique
Revue d'Histoire de l'Église de France

BREPOLS  PUBLISHERS

Begijnhof 67 • B-2300 Turnhout (Belgium) • T: +32 14 448035 • F: +32 14 428919
periodicals@brepols.net • www.brepols.net • www.brepolsonline.net